

"教會的誕生"

使徒行傳 2:1-13

Rev. Milton Eng

引言:

講道重點：從五旬節那天我們可以學到哪三件關於教會的事？

I. 普世教會是多-_____, 多 - _____ 以及多 - _____.

II. 普世教會的特徵是是靠 _____ 的存在和能力.

III. 普世教會立足於傳講 _____ 以及 _____.

結論:

討論問題:

1. 以馬內利教會是否像使徒行傳第 2 章的早期教會那樣擁有多國家、多語言和多種族？
2. 聖靈的同在和能力如何在你的教會中彰顯出來？在你的生活中呢？
3. 宣講神的道和基督是你教會禮拜的常規部分嗎？與你去過的其他教會相比如何？

"The Day the Church Was Born"

Acts 2:1-13

Rev. Milton Eng

Intro:

Sermon Focus: What are Three things we can learn about the church from the Day of Pentecost?

I. The universal church is multi-_____, multi-_____ and multi-_____.

II. The universal church is characterized by the presence and power of the H_____ S_____.

III. The universal church is grounded in the preaching of the _____ and of _____.

Conclusion:

Discussion Questions:

1. How does Emmanuel Church fit in with the Acts 2 early church as being multi-national, multi-lingual, and multi-ethnic?
2. How is the presence and power of the Holy Spirit manifested in your church? How about in your life?
3. Is the preaching of the Word and of Christ a regular part of worship at your church? How does it compare with other churches you have been to?